



**Charlie Chang** 張嘉麟

**General Counsel**

法務長

**PixArt Imaging Inc.**

原相科技股份有限公司

[Charlie\\_Chang@pixart.com](mailto:Charlie_Chang@pixart.com)

---

**Charlie Chang** is General Counsel at PixArt Imaging Inc. He joined PixArt in August 2010, and since then Charlie has been responsible for all of its global legal and intellectual property related affairs. **Charlie** has managed and directed litigations in the United States, Taiwan, and mainland China, primarily IP related cases. He also is responsible for all of PixArt’s IP and monetization strategies. In 2013, Science & Technology Law Institute of Institute for Information Industry (STLI) and Ocean Tomo LLC listed PixArt as having one of the top 50 most valuable US patent portfolios.

**張嘉麟 (Charlie Chang)**是原相科技股份有限公司的法務長。於 2010 年 8 月加入原相後，Charlie 負責其全球法律和智慧產權所有相關事務。Charlie 曾管理和指導在美國，台灣和中國大陸的訴訟案件，其中以智慧產權相關案件為主。他還負責原相所有智財及智財營收策略。2013 年，資訊產業研究所科學與技術法律研究所 (STLI) 和 Ocean Tomo LLC 將原相公司列為擁有美國 50 大最有價值的專利組合之公司之一。

**Charlie** is a member of New York Bar. He received a Master of Legal Institutions degree from the University of Wisconsin and a Master of Science, Management Information Systems degree from the University of Houston – Clear Lake. He has studied for a Doctor of Law degree at the People’s (Renmin) University of China.

**Charlie** 是紐約律師協會會員。他自威斯康辛大學法學院獲得法學碩士學位和休士頓大學 - 澄湖分校獲得管理資訊系統碩士學位。他亦曾在中國人民大學攻讀法學博士學位。